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内容概要

本书是为《新目标英语》（Go for it）同步配套使用的最新教学用书。
它根据教育部《英语课程标准》，融合了全国著名教师对英语学习理念和方法的研究成果，以及多年
的教学实际经验。
    本书内容安排上体现国家英语课程改革的理念，紧密结合初中学生英语学习的目标，生动活泼的编
排能够激学生的学习兴趣，扩展他们的思维，提高他们的英语口语对话能力。
    本书每个单元的听力试题均有听力原文及答案，并配有磁带，可供教师用于课堂练习和测试，也可
供学生自主练习。
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Unit1 Will people have robots?Unit2 What should I do ?Unit3 What were you doing when the UFO arrived?Unit4
He said I was hard-workingUnit5 If you go to the party,you'll have a great time!Review of units 1-5Unit6 How long
have you been collecting shells?Unit7 Would you mind turning down the music?Unit8 Why don't you get her a
scarf?Unit9 Have you ever been to an amusement park?Unit10 It's a nice day ,isn't it?Review of units6-10听力材
料Key
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